



## Memorandum of Understanding

This document represents an agreement between

Yildiz Technical University, Turkey

And

Shenzhen Polytechnic, People's Republic of China

### Objectives

This Memorandum of Understanding aims to establish a spirit of cooperation in pursuing training and education opportunities between Yildiz Technical University and Shenzhen Polytechnic in order to foster the development of both parties through collaborative endeavors.

### The nature of the collaboration

1. To gain further mutual understanding of each organization and promote an on-going relationship and level of cooperation in areas of talent-training mode, the construction of education and teaching system and the teaching management mode to promote bilateral academic exchanges and raise the level of education and teaching.
2. To develop a spirit of cooperation through student short-term study abroad program, teacher and student exchanges, cultural exchanges and leadership visitations by both parties whenever possible.
3. To explore opportunities to share teaching resource and materials.
4. This Memorandum of Understanding is framework agreement. Specific agreement should be signed for specific cooperation.

### Terms of the Agreement

This Memorandum of Understanding will become effective on the day of signing and remain in place for a period of five years. Any amendment may be proposed through mutual consent and through obtaining the signatures (or their nominated representative) on an Appendix attached to this Memorandum of Understanding.

This memorandum of understanding is in Chinese and English and a copy will be held by each party.

Signature.....  
Prof. Dr. Bahri Sahin  
Rector  
Yildiz Technical University  
Date: ...05.11.2018.....

Signature.....  
Prof. CHEN Qiuming  
Chair of College Council  
Shenzhen Polytechnic  
Date: ..05.11.2018.....



## 合作备忘录

本文件为以下双方达成之协议：

中华人民共和国深圳职业技术学院

与

土耳其耶尔德兹技术大学

### 目的

本合作备忘录的目的是在深圳职业技术学院和（校名）之间营造合作精神，通过在教育  
和培训方面的合作，促进双方的发展。

### 合作的性质

1. 为加深双方的相互了解，促进人才培养模式、教育和教学体系建设、教学管理模式等领域的持续合作与水平提高，促进双方学术交流，提高教育教学水平。
2. 通过开展学生交流活动推动合作；在可能情况下，双方将开展学生短期交换项目，师生文化交流以及高层互访等活动。
3. 探索能互相分享教学资源及材料的机会及可能性。
4. 本协议为原则性约定，如开展具体合作须另行签订具体执行协议。

### 协议期限

本学术合作备忘录将在签署当天生效，并在五(5)年内有效。经双方同意，经本学术合作  
备忘录附录中签字人(或其指定的代表)签字，可对本学术合作备忘录做出修改。

本学术合作备忘录为英文，双方各持一份副本。

签字.....

陈秋明教授

党委书记

深圳职业技术学院

日期：.....05.11.2018.....



签字.....

Bahri Sahin博士教授

校长

耶尔德兹技术大学

日期：...05.11.2018.....